
 

 

 

City of Saint John 

2024 Ethnocultural Grants Recipient Report 

Deadline: 31 March 2024 

 
Note: Outcome reports shall be made available to the public on the City’s website 

Name of Organization: Filipino Association of New Brunswick Saint John Chapter 

Organisation Incorporation # 734430 

Incorporation Date:  March 2, 2022 

Organisation Contact: May Guray 

Ethnocultural Group Address: 72 Champlain Drive Saint John NB E2J3C8 

Contact Telephone: (506) 639-0173 

Ethnocultural Group Email: sjfanb@gmail.com 

# of Board Members: Ophelia Maestrado, Sthella Pyett 

# of Group Members: 201 registered members/families 

 

Describe the overall mission, goals and/or objectives of your association, event or project. 

 
Our goal is to motivate and make our fellow Filipinos feel at home, continue to embrace our culture in terms of 
sports, and strengthen our bond as a community. Encourage and give our Filipino youth who were born and grew 
up here to know about the love of our culture in sports. 

 

What is the country (or countries) that are represented within your Ethnocultural Group?  

Philippines 
 

 

Please identify which grant type you received by placing an X next to one of the three below. 
 

 Ethnocultural Establishment Grant   Ethnocultural Awareness Grant   
   

What did your organisation receive, financially and/or in kind service (or both) from the Growth Department 
of the City of Saint John? 
 

Financially 
$2500 

   

 

Describe how you used the finances provided by the Ethnocultural Grant?  

We used it to rent the gym for the events, insurance coverage, referee fees, trophies, equipment 
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2024 Ethnocultural Grants Recipient Report 

Deadline: 31 March 2024 

 
 

 

 

 

Describe key outcomes and results achieved from the ethnocultural grant funding. How do they support 

Common Council priorities? Examples below. 

(Enhances quality of life and social well-being • Promotes recreation • Promotes civic engagement • Serves vulnerable 

populations • Provides support services • Celebrates culture • Fosters diversity, equity and inclusion • Demonstrates 

environmental stewardship • Promotes beautification, arts, culture, heritage) 

 

Promotes our culture through sports and strengthens our community bond. 

 

Provide the approximate number of participants, clients, visitors and/or residents who benefited from your 
ethnocultural group services, programs, event or project. Include any other relevant statistics. 

 
Approximately more than 160 people mix ages from 4-70 of age. 

 

Were there any expenditure or payments made with the Ethnocultural Grant that were not outlined in your 
original proposal and were those expenditures previously approved by the City’s Grant Jury 

 
None 

 

 

 
Please include a detailed account of your revenues and expenditures related to the year in which your 

application was submitted. A separate attachment may be submitted or a financial statement 

REVENUES EXPENSES 

Source Amount Source Amount 

City of Saint John Ethnocultural  Grant 

FANB sports Registration 

 

FANB Year-end Party Tickets sold 

Clow Canada Year-end Donation 

 

 

 

 

$2500 

$1000 

 

3870 

500 

 

 

FANBSJ  Year-end Party 

Year-end Decoration 

 

FANBSJ winter Sports Fest 

4074.51 

150 

3490.00 
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Total Revenues  

 

7870.00 Total Expenses 7714.51 

 

 
Please include a detailed account summarizing the expenditures funded by the City grant: 

REVENUES EXPENSES 

Activity Amount Activity Amount 

Basketball and Volleyball Co-ed 

FANB Sports Registration  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2500.00 

1000.00 

Gym rental 

Insurance 

Volleyball Referee 

Basketball Referee 

Trophies 

Volleyball Net 

Volleyball ( ball) 

Basketball (ball) x2 

Papers/pens/clipboard 

Prizes  

 

 

 

826.00 

390.00 

240.00 

746.00 

275.00 

48.00 

154.00 

91 

20 

700 
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Total Revenues 

 

3500 Total Expenses 3490 

 

 

 

Please identify any unused grant amounts: 

 
NON 

 

Ethnocultural Groups are required to complete an annual Tax Claim.  
Did your organization submit income tax for 2023?  

Not Yet 
 

 

Name and Contact information of your organisations Treasurer and Tax Preparer: 

 
Marc Nagas/ Ophelia Suan ophelia0214@gmail.com 

 

Ethnocultural Grant Recipients must submit an Outcome Report at the end of the year in which they received 
the Ethnocultural Grant. 

 Check box if you have already submitted your organisation’s Ethnocultural Grant Outcome Report 

 
(Date:             ___________            __________ 
 

 Check box if you are submitting your organisation’s Ethnocultural Grant Outcome Report at the time of 
completing this form 
 

 Check box if you are not able to submit the Ethnocultural Grant Outcome at this time 
 

 

If you checked ‘not able to submit the Ethnocultural Grant Outcome’ please explain why. 
Important: Future submissions are only eligible if the Ethnocultural Grant Outcome has been submitted. 

 
 

 

Please provide any further information you would like the Ethnocultural Jury or the Growth Department of the 
City of Saint John to know about your organization. 

Yes 
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2024 Ethnocultural Grants Recipient Report 

Deadline: 31 March 2024 

 
Please let us know what upcoming events and dates you intend to host public events: 

 
FANB Inter City Sports fest tentative date July 2024 

 

Are there any other organisations that are similar or catering to the same demographic. Which groups and 
what are the similarities? Please let us know if you regularly interact or work together with the other 
organisations?  

Non that I am aware 

 

Does your organisation intend to apply for the next Ethnocultural Grant cycle? 
 
If so, you have from 1 January – 30 December of each year to apply for the Ethnocultural Grant with funding 
awards to be allocated in April and December. You can receive one ethnocultural grant per year. In order to be 
eligible, your Outcome Report for the previous year must have be received by the Growth Department of the 
City of Saint John. 

Yes 

 

Signature of the organization’s Board Chair and authorized signing authority 

 

____________________________________________                                     Date __March 28,2024___  



 

 

 

Ville de Saint John 

Rapport du bénéficiaire de subventions ethnoculturelles de 2024 

Date limite : 31 mars 2024 

 
 

Remarque : Les rapports sur les résultats seront mis à la disposition du public sur le site Web de la Ville. 

Nom de l’organisation : ASSOCIATION  O’MATABITH237 CAMEROON  OF SAINT JOHN INC. 

No de société de l’organisation 791497829RC0001 

Date d’incorporation :  27 FEVRIER 2024 

Personne-ressource de 

l’organisation : 
THEOPHILE MBEMI YOUSSI 

Adresse du groupe 

ethnoculturel : 
2-327 DOUGLAS AVE SAINT-JOHN ( provisoire ) 

Téléphone de la personne-

ressource : 
506 721 13 10  

Courriel du groupe 

ethnoculturel : 
theophilembemi@gmail.com 

Nbre de membres du conseil : 3 

Nbre de membres du groupe : 10  ( en progression ) 

 

Décrivez la mission globale, les buts et les objectifs de votre association, événement ou projet. 

-SOUS FOND DE  PROMOTION DES ARTS ET DE LA CULTURE CAMEROUNAISE .  
-ACCUEILLIR À SAINT-JOHN LES CAMEROUNAIS QUI LE SOUHAITENT À S'INSTALLER ET À S'INTÉGRER DANS LA 
VILLE ET / OU EN DEHORS DANS LE NEW -BRUNSWICK 
-PARTICIPER ACTIVEMENT AUX ÉVÉNEMENTS SOCIO-CULTURELS , EN PARTENARIAT AVEC LA VILLE ET LES AUTRES 
ORGANISMES COMMUNAUTAIRES 
- PROMOUVOIR L A DIVERSITÉ ET AIDER LES PEUPLES À DEMEURER CONNECTÉS 
- FAIRE DE SAINT-JEAN UNE VILLE QUI MÉRITE QU’ON S’Y INSTALLE ET NON UNE VILLE DE TRANSIT 
 

 

Quels pays sont représentés au sein de votre groupe ethnoculturel ?  

CAMEROUN 
 

 

Veuillez indiquer le type de subvention que vous avez reçu en plaçant un X à côté de l’une des trois ci-
dessous. 
 

X Subvention d’établissement des 
communautés ethnoculturelles  

 Subvention pour la sensibilisation aux questions 
ethnoculturelles   

   

 

 

Commented [TM1]:  

Commented [JW2R1]: Other groups are different as they 
represent french for acadians, france, etc . Our grouo is 
specific to Cameroon and Cameroonian culture.  
We are willing and able to collaborate with other groups.  

mailto:theophilembemi@gmail.com
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Qu’a reçu votre organisation, financièrement ou en nature (ou les deux) du service de la Croissance de la Ville 
de Saint John ? 
 

  L’ASSOCIATION EN CREATION A RECU 
FAITS DE LA VILLE LA SOMME TOTALE  

 EN 2023 EN TERMES DE DE SERVICES 
De 1000 Dollars de subvention d’établissement 

 

Décrivez comment vous avez utilisé les fonds fournis par la subvention ethnoculturelle ?  

- 12/21/2023    Frais pour enregistrement Association     :::::::     202 . 30  DOLLARS CA 
-  

 

 

Décrivez les principaux résultats et les résultats obtenus grâce au fonds des subventions ethnoculturelles. 

Comment appuient-elles les priorités du Conseil communal ? Exemples ci-dessous. 
(Améliorer la qualité de vie et le bien-être social • Promouvoir les loisirs • Promouvoir l’engagement civique • Servir les 

populations vulnérables • Offrir des services de soutien • Célébrer la culture • Favoriser la diversité, l’équité et l’inclusion • 

Démontrer une gérance environnementale • Promouvoir l’embellissement, les arts, la culture, le patrimoine) 

LA CULTURE CAMEROUNAISE A SAINT-JOHN VA DESORMAIS ETRE CÉLÉBRÉE DE FAÇON OFFICIELLE GRÂCE À 

L'ENREGISTREMENT DE L’ASSOCIATION ET A LA VISIBILITÉ INSTITUTIONNELLE 

 

 

Indiquez le nombre approximatif de participants, de clients, de visiteurs ou de résidents qui ont bénéficié des 
services, programmes, événements ou projets de votre groupe ethnoculturel. Incluez toute autre statistique 
pertinente. 

DEPUIS JUILLET 2023, L’ASSOCIATION PORTEE PAR SON PROMOTEUR A  FONCTIONNE DE FACON NON OFFICIELLE 
A TRAVERS SA PARTICIPATION A PLUSIEURS EVENEMENTS SOCIO-CULTURELS DANS LA VILLE ; AVEC LE 
PARTENARIAT DE DES ORGANISMES TELS QUE SAINT-JOHN NEWCOMERS CENTER ET L’ASSOCIATION REGIONALE 
DE LA COMMUNAUTE FRANCOPHONE DE SAINT-JEAN . LA CULTURE ET LES ARTS TRADITIONNELS AFRO-
CAMEROUNAIS ONT ETE PRESENTS A L’INTERNATIONAL FESTI CULTURE DE SAINT-JOHN A WATTER STREET EN 
AOUT 2023 ET A ROTHESAY EN SEPTEMBRE ; PUIS A LA SEMAINE DE L’IMMIGRATION FRANCOPHONE A LA SALLE 
D’EXPOSITION DE L’ASSOCIATION REGIONALE DE LA COMMUNAUTE FRANCOPHONE DE SAINT-JEAN 
 

 

Est-ce qu’il y a eu des dépenses ou des paiements effectués avec la subvention ethnoculturelle qui n’étaient 
pas mentionnés dans votre proposition initiale et est-ce que ces dépenses ont été précédemment approuvées 
par le jury de la subvention de la Ville ? 

NON 
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Veuillez inclure un compte détaillé de vos revenus et dépenses liés à l’année au cours de laquelle votre 

demande a été présentée. Une pièce jointe distincte ou un état financier peut être présenté 

REVENUS 2023 DÉPENSES 2023 

Sources Montant Source Montant 

FONDS PRPRES PROMOTEUR 300   

APPUI SJNCC HONORARIUM 300   

APPUI ARCF 250   

  TRQNSPORT LOGISTIQUE 

INTERNATIONAL FESTI CULTURE  

600 

 

  SIF ARCF 250 

 

 

   

Total des revenuS 850 Total des dépenses 850 

 

 
Veuillez inclure un compte détaillé résumant les dépenses financées par la subvention de la Ville : 

REVENUS 2023 DÉPENSES 2023 

Activité Montant Activités Montant 

Subventions ethnoculturelles de la 

ville de Saint John 

1000   

 

FRAIS D’ENREGISTREMENT 

 

 

202. 30 

Total des revenus 1000 Total des dépenses 202. 30 

 

Veuillez indiquer les montants de subvention non utilisés : 

 
797. 7 DOLLARDS CA 

 

 



 

 

 

Ville de Saint John 

Rapport du bénéficiaire de subventions ethnoculturelles de 2024 

Date limite : 31 mars 2024 

 
Les groupes ethnoculturels sont tenus de remplir une déclaration de revenus annuelle.  
Votre organisation a-t-elle soumis un impôt sur le revenu pour 2023 ?  

 
PAS ENCORE/ NOT YET 

 

Nom et coordonnées du trésorier et du préparateur de déclarations de revenus de votre organisation : 

THEOPHILE MBEMI YOUSSI ( BUREAU PROVISOIRE ) 
 

 

Les bénéficiaires de subventions ethnoculturelles doivent présenter un rapport sur les résultats à la fin de 
l’année où ils ont reçu la subvention ethnoculturelle. 

 Cochez cette case si vous avez déjà soumis le rapport sur les résultats des subventions ethnoculturelles 
de votre organisation 

 
(Date :             ___________            __________ 
 

 Cochez cette case si vous avez déjà soumis le rapport sur les résultats des subventions ethnoculturelles 
de votre organisation 
 

X Cochez cette case si vous n’êtes pas en mesure de soumettre les résultats de la subvention 
ethnoculturelle pour le moment 
 

 

Si vous avez coché la case « n’êtes pas en mesure de soumettre les résultats de la subvention ethnoculturelle 
pour le moment », veuillez expliquer pourquoi. 
Important : Les soumissions futures ne sont admissibles que si le résultat de la subvention ethnoculturelle a été 
présenté. 

 
L’ASSOCIATION EST UNE JEUNE ASSOCIATION ET NOUS AVONS RECU LA SUBVENTION AVEC UN PETIT RETARD 
 
LA DECLARATION EST EN COURS D’ELABORATION 
 

 

Veuillez fournir tout autre renseignement que vous aimeriez que le jury ethnoculturel ou le service de la 
Croissance de la ville de Saint John connaissent votre organisation ? 

NOTRE ASSOCIATION SE VEUT ESSENTIELLEMENT CULTURELLE  ; ELLE EN A FAIT DÉJÀ LA PREUVE DANS LA VILLE 
DANS SA COLLABORATION INFORMELLE AVEC L’ASSOCIATION REGIONALE DES COMMUNAUTES FRANCOPHONE 
DE SAINT-JEAN et le CENTRE DES NOUVEAUX ARRIVANTS DE SAINT-JEAN 
 

 

Veuillez nous faire part des événements à venir et des dates auxquelles vous comptez organiser des 
événements publics : 

-JUILLET 2024 - EXPOSITION DES OEUVRES D’ART A QUIMSPAMSIS 
 
- PARTICIPATION AU SALON DU LIVRE  
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Date limite : 31 mars 2024 

 
Est-ce qu’il y a d’autres organisations qui sont semblables ou qui desservent la même population ? Quels 
groupes et quelles sont les similitudes ? Faites-nous savoir si vous interagissez ou travaillez régulièrement avec 
d’autres organisations.  

OUI IL EXISTE DE NOMBREUSES ORGANISTIONS SOCIO CULTURELLES SEMBLABLES DANS LA VILLE ET EN DEHORS 
AVEC LESQUELLES UNE COLLABORATION EST ENVISAGEE ; DES CONTACTS INFOR MELS ONT ÉTÉ PRIS . LESQUELS 
VONT SE FORMALISER AVEC NOTRE INCORPORATION !  
 

 

Votre organisation a-t-elle l’intention de présenter une demande pour le prochain cycle de subventions 
ethnoculturelles ? 
 
Dans l’affirmative, vous avez, du 1er janvier au 30 décembre de chaque année, à présenter une demande de 
subvention ethnoculturelle avec des fonds qui seront attribués en avril et décembre. Vous pouvez recevoir une 
subvention ethnoculturelle par année. Pour être admissible, votre rapport sur les résultats de l’année 
précédente doit être reçu par le service de la Croissance de la ville de Saint John. 

 
 
OUI. PROBABLEMENT.   
 
 

 

Signature du président du conseil d’administration de l’organisation et signataire autorisé 

 

THEOPHLE MBEMI YOUSSI                                           Date __________ 



 

 

 

Ville de Saint John 

Rapport du bénéficiaire de subventions ethnoculturelles  
 

 
Remarque : Les rapports sur les résultats seront mis à la disposition du public sur le site Web de la Ville. 

Nom de l’organisation :  

No de société de l’organisation  

Date d’incorporation :   

Personne-ressource de 

l’organisation : 
 

Adresse du groupe 

ethnoculturel : 
 

Téléphone de la personne-

ressource : 
 

Courriel du groupe 

ethnoculturel : 
 

Nbre de membres du conseil :  

Nbre de membres du groupe :  

 

Décrivez la mission globale, les buts et les objectifs de votre association, événement ou projet. 

 
 

 

Quels pays sont représentés au sein de votre groupe ethnoculturel ?  

 
 

 

Veuillez indiquer le type de subvention que vous avez reçu en plaçant un X à côté de l’une des trois ci-
dessous. 
 

 Subvention d’établissement des 
communautés ethnoculturelles  

 Subvention pour la sensibilisation aux questions 
ethnoculturelles   

   

Qu’a reçu votre organisation, financièrement ou en nature (ou les deux) du service de la Croissance de la Ville 
de Saint John ? 
 

    
 

Décrivez comment vous avez utilisé les fonds fournis par la subvention ethnoculturelle ?  

 
 

 

Association Ubuntu

Hyacinthe Maga; Djambong Takam; Yanique Nouteping

9 Helena Dr Saint Jean NB E2J0E5

(506) 380 1344

associationubuntu.nb@gmail.com

9

27

Toute l'Afrique subsaharienne

Subvention pour la sensibilisation aux questions ethnoculturelles

banderolles, des nappes de table, des stylos, des polos.
Les fonds reçus ont été utilisés pour l'achat des éléments de visibilité: des 

08

Soucieuse de tisser des liens solides dans le cœur et dans l’esprit des familles ; De rassembler les familles originaires d’Afrique subsaharienne 
d’expression française et/ou anglaise qui résident ou ont résidé au Nouveau Brunswick ;De susciter et d’entretenir un esprit de solidarité, d’amitié, 
d'entraide pour une bonne intégration professionnelle, culturelle et sociale

x

(2 500,00$)

10/01/2020
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Décrivez les principaux résultats et les résultats obtenus grâce au fonds des subventions ethnoculturelles. 

Comment appuient-elles les priorités du Conseil communal ? Exemples ci-dessous. 

(Améliorer la qualité de vie et le bien-être social • Promouvoir les loisirs • Promouvoir l’engagement civique • Servir les 

populations vulnérables • Offrir des services de soutien • Célébrer la culture • Favoriser la diversité, l’équité et l’inclusion • 

Démontrer une gérance environnementale • Promouvoir l’embellissement, les arts, la culture, le patrimoine) 

 

 

 

Indiquez le nombre approximatif de participants, de clients, de visiteurs ou de résidents qui ont bénéficié des 
services, programmes, événements ou projets de votre groupe ethnoculturel. Incluez toute autre statistique 
pertinente. 

 
 

 

Est-ce qu’il y a eu des dépenses ou des paiements effectués avec la subvention ethnoculturelle qui n’étaient 
pas mentionnés dans votre proposition initiale et est-ce que ces dépenses ont été précédemment approuvées 
par le jury de la subvention de la Ville ? 

 
 

 

 

 
Veuillez inclure un compte détaillé de vos revenus et dépenses liés à l’année au cours de laquelle votre 

demande a été présentée. Une pièce jointe distincte ou un état financier peut être présenté 

REVENUS DÉPENSES 

Source Montant Source Montant 

Subventions ethnoculturelles de la 

ville de Saint John 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

social
Célébrer la culture, l'équité et l'inclusion, Promouvoir la culture, améliorer le bien-être 

60

Non

2500,00$ 280.20 $- Banner Stand - 
Economy Retractable -
33.5" x 80"

 - Banner - 13oz Single Sided 292.90$

 - Fully Printed Table Throw - 6' 275.58

 - Cougar Gel Pen 218.23$

1 107.00$ - Clothing - Embroidered

- Sales tax
- Subtotal

326.09$
2 173.91$

90
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Total des revenus 

 

 Total des dépenses  

 

 
Veuillez inclure un compte détaillé résumant les dépenses financées par la subvention de la Ville : 

REVENUS DÉPENSES 

Activité Montant Activité Montant 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

Total des revenus 

 

 Total des dépenses  

 

 

2 500.00$ 2 500.00$
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Veuillez indiquer les montants de subvention non utilisés : 

 
 

 

Les groupes ethnoculturels sont tenus de remplir une déclaration de revenus annuelle.  
Votre organisation a-t-elle soumis un impôt sur le revenu pour 2023 ?  

 
 

 

Nom et coordonnées du trésorier et du préparateur de déclarations de revenus de votre organisation : 

 
 

 

Les bénéficiaires de subventions ethnoculturelles doivent présenter un rapport sur les résultats à la fin de 
l’année où ils ont reçu la subvention ethnoculturelle. 

 Cochez cette case si vous avez déjà soumis le rapport sur les résultats des subventions ethnoculturelles 
de votre organisation 

 
(Date :             ___________            __________ 
 

 Cochez cette case si vous avez déjà soumis le rapport sur les résultats des subventions ethnoculturelles 
de votre organisation 
 

 Cochez cette case si vous n’êtes pas en mesure de soumettre les résultats de la subvention 
ethnoculturelle pour le moment 
 

 

Si vous avez coché la case « n’êtes pas en mesure de soumettre les résultats de la subvention ethnoculturelle 
pour le moment », veuillez expliquer pourquoi. 
Important : Les soumissions futures ne sont admissibles que si le résultat de la subvention ethnoculturelle a été 
présenté. 

 
 

 

Veuillez fournir tout autre renseignement que vous aimeriez que le jury ethnoculturel ou le service de la 
Croissance de la ville de Saint John connaissent votre organisation ? 

 
 

 

Veuillez nous faire part des événements à venir et des dates auxquelles vous comptez organiser des 
événements publics : 

 
 

 

0,0 $

Non

Sandra Tataw, (506) 643-1613

Barbecue en juillet

La subvention a été reçu en décembre 2023. Les 90 bénéficiaires énumérés ci-dessus ont reçu de l'aide à l'intégration
 (accueil, accompagnement, installation et emploi...)
 de manière solidaire et bénévole des différents membres de l'association.
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Est-ce qu’il y a d’autres organisations qui sont semblables ou qui desservent la même population ? Quels 
groupes et quelles sont les similitudes ? Faites-nous savoir si vous interagissez ou travaillez régulièrement avec 
d’autres organisations.  

 

 

Votre organisation a-t-elle l’intention de présenter une demande pour le prochain cycle de subventions 
ethnoculturelles ? 
 
Dans l’affirmative, vous avez, du 1er janvier au 30 décembre de chaque année, à présenter une demande de 
subvention ethnoculturelle avec des fonds qui seront attribués en avril et décembre. Vous pouvez recevoir une 
subvention ethnoculturelle par année. Pour être admissible, votre rapport sur les résultats de l’année 
précédente doit être reçu par le service de la Croissance de la ville de Saint John. 

 

 

Signature du président du conseil d’administration de l’organisation et signataire autorisé 

 

____________________________________________                                     Date ___________________  

Oui

Hyacinthe Maga 6 mai 2024













 
 

 

City of Saint John 
2024 Ethnocultural Grants Recipient Report 

Deadline: 31March 2024 

 
Note: Outcome reports shall be made available to the public on the City’s website 

Name of Organization: Collective of Indonesian Cultures Association of Saint John 

Organisation Incorporation # 770013753NP001 

Incorporation Date:  13 December 2023 

Organisation Contact: Data Brainanta 

Ethnocultural Group Address: 487 Clearview Row, Saint John, NB E2M 3Z2 

Contact Telephone: (506) 607-8486 

Ethnocultural Group Email: cintasaintjohn@gmail.com 

# of Board Members: 4 

# of Group Members: 7 (including board and non board members) 

 

Describe the overall mission, goals and/or objectives of your association, event or project. 

 
To form an organization to create a support network for immigrants with an Indonesian background, in order to 
aid and assist newcomers in settling throughout Southern New Brunswick. To form links between newcomers, 
those who have previously settled from the Indonesian community and other ethnic groups in order to help with 
growth and integration into the wider community. 

 

What is the country (or countries) that are represented within your Ethnocultural Group?  
 
Indonesia 

 

Please identify which grant type you received by placing an X next to one of the three below. 
 
x Ethnocultural Establishment Grant   Ethnocultural Awareness Grant  

 

What did your organisation receive, financially and/or in kind service (or both) from the Growth Department 
of the City of Saint John? 
 
 Ethnocultural Establishment Grant 

and Incorporation Assistance 
  

 

Describe how you used the finances provided by the Ethnocultural Grant?  
 
By incorporating the organization 
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Describe key outcomes and results achieved from the ethnocultural grant funding. How do they support 
Common Council priorities? Examples below. 
(Enhances quality of life and social well-being • Promotes recreation • Promotes civic engagement • Serves vulnerable 
populations • Provides support services • Celebrates culture • Fosters diversity, equity and inclusion • Demonstrates 
environmental stewardship • Promotes beautification, arts, culture, heritage) 
Promotes civic engagement; Empower Indonesian community; Provide support service and point of contact; 
Celebrate and promote diversity, equity and cultural inclusion; Create a sense of belonging among Indonesian 
community towards the city of Saint John. 
 

 

Provide the approximate number of participants, clients, visitors and/or residents who benefited from your 
ethnocultural group services, programs, event or project. Include any other relevant statistics. 
About a dozen Saint John residents of Indonesian origin or with connections to Indonesia benefit from the 
presence of an Indonesian ethnocultural association that they can refer to for consultation and assistance. They 
also benefit from the events and gatherings that preserve and celebrate Indonesian cultures and language. 
 

 

Were there any expenditure or payments made with the Ethnocultural Grant that were not outlined in your 
original proposal and were those expenditures previously approved by the City’s Grant Jury 
 
There was a proposal for expenses on office supply and promotional materials that was approved but has not 
been received due to City’s fiscal budget timing. 

 

 
 
Please include detailed account of your revenues and expenditures related to the year in which your 
application was submitted. A separate attachment may be submitted or a financial statement 

REVENUES EXPENSES 

Source Amount Source Amount 

City of Saint John Ethnocultural  
Establishment Grant  

 

 

 

$1000 Incorporation Fee  $202.30 



 
 

 

City of Saint John 
2024 Ethnocultural Grants Recipient Report 

Deadline: 31March 2024 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Total Revenues 

(please note that all fund held by the 
City) 

 

$1000 Total Expenses 

(please note that all expenses paid 
by the City) 

$202.30 

 

 
Please include a detailed account summarizing the expenditures funded by the City grant: 

REVENUES EXPENSES 

Activity Amount Activity Amount 

Ethnocultural Establishment Grant 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

$ 1000 Incorporation Fee $202.30 



 
 

 

City of Saint John 
2024 Ethnocultural Grants Recipient Report 

Deadline: 31March 2024 

 
 

 

 

Total Revenues 

(please note that all fund held by the 
City) 

 

$1000 Total Expenses 

(please note that all expenses paid 
by the City) 

$202.30 

 

 

 

Please identify any unused grant amounts: 

$797.70 
 

 

Ethnocultural Groups are required to complete an annual Tax Claim.  
Did your organization submit income tax for 2023?  
yes 
 

 

Name and Contact information of your organisations Treasurer and Tax Preparer: 
Shinta Richard - titha.sj@gmail.com – (506) 721-7220 
 

 

Ethnocultural Grant Recipients must submit an Outcome Report at the end of the year in which they received 
the Ethnocultural Grant. 
 Check box if you have already submitted your organisation’s Ethnocultural Grant Outcome Report 

 
(Date:  _____________________ 
 

V Check box if you are submitting your organisation’s Ethnocultural Grant Outcome Report at the time of 
completing this form 
 

 Check box if you are not able to submit the Ethnocultural Grant Outcome at this time 
 

 

If you checked ‘not able to submit the Ethnocultural Grant Outcome’ please explain why. 
Important: Future submissions are only eligible if the Ethnocultural Grant Outcome has been submitted. 
n/a 
 

 



 
 

 

City of Saint John 
2024 Ethnocultural Grants Recipient Report 

Deadline: 31March 2024 

 
Please provide any further information you would like the Ethnocultural Jury or the Growth Department of the 
City of Saint John to know about your organisation? 
 
We are looking to do more activities to introduce Indonesian culture to the city of Saint John 

 

Please let us know what upcoming events and dates you intend to host public events: 
May 18, 2024 – Asian Heritage Month Culinary Workshop at Nela’s Kitchen, Rothesay 
 

 

Are there any other organisations that are similar or catering to the same demographic. Which groups and 
what are the similarities? Please let us know if you regularly interact or work together with the other 
organisations?  
We are currently working with the Asian Heritage Society New Brunswick Chapter Saint John. Shinta (treasurer) is 
our representative in AHSNBSJ.  

 

Does your organisation intend to apply for the next Ethnocultural Grant cycle? 
 
If so, you have from 1 January – 30 December of each year to apply for the Ethnocultural Grant with funding 
awards to be allocated in April and December. You can receive one ethnocultural grant per year. In order to be 
eligible, your Outcome Report for the previous year must have been received by the Growth Department of the 
City of Saint John. 
Yes. 

 

Signature of the organization’s Board Chair and authorized signing authority 

Data Brainanta                                          

Date – 21 March 2024 


